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第1條 本辦法依「國立臺北大學各級教師評審委員會設置辦法」第四條規定訂定之。 
Article 1		These regulations are enacted in accordance with Article 4 of the National Taipei University Regulations for Faculty Evaluation Committee Establishment at all Levels. (Faculty Evaluation Committee hereinafter abbreviated as “FEC.”)

第2條 本院教師評審委員會（以下簡稱院教評會）審議教師之聘任、聘期、停聘、解聘、不續聘、提敘、升等、延長服務、資遣原因之認定、重大獎懲事項、違反教師聘約與其他依法令（含本校章則）應予審議之事項。
Article 2		The Faculty Evaluation Committee Establishment of the International College of Sustainability Innovations (hereinafter abbreviated as “College FEC”) is responsible for reviewing matters related to the appointment, term of appointment, suspension, dismissal, non-renewal of appointment, salary assessment, promotion, extension of services, verification of reasons for severance, demerits and major rewards, breach of contract, and other matters as required by the law and the University’s Academic Regulations.
第3條 本院教評會設置委員九人，本院聘任之教授、副教授為當然候選人，候選人數未達應選人數之兩倍時，院長應於投票前，就本院聘任教師及校內、外學術專長與本學院性質相近之教授、副教授中推薦缺額之人選，參與票選。本院教評會委員由院務會議委員以無記名限制連記法投票選出，每票至多圈選四人，以得票數較高者為當選，其中教授人數不得少於三分之二；副教授不得參與教授新聘、升等或延長服務之表決。
Article 3		The College FEC shall comprise nine members, with College-appointed professors and associate professors serving as ex officio candidates. When the actual number of candidates is less than twice the required number of candidates, the Dean shall nominate College-appointed teachers, on- or off-campus professors, and associate professors whose academic expertise is similar to that of the College to serve as candidates. Members of the College FEC shall be elected through the anonymized and limited vote method. Each voter is allowed to vote for a maximum of four candidates; those candidates who receive the most votes shall be elected. The number of voting professors shall not be less than two-thirds of the total number of professors; associate professors shall not participate in decision-making regarding new appointments, promotions, or extensions of services of professors. 
第4條 委員任期一年，採學年制，連選得連任；學年中如有出缺時，應依原選舉得票數之高低，依序遞補，任期至該學年度終了為止。(學年中如有代表人數修正增加時，得辦理補選，任期至該學年度終了為止，補選所產生之代表如有出缺時，應依補選得票數之高低，依序遞補。)
Article 4		Committee members shall serve for a term of one academic year, and may be reappointed. The committee members shall be elected based on the number of votes they had received originally, in descending order, and shall serve until the end of the academic year. If the number of representatives is to be increased through a revision during the academic year, a by-election shall be held, and the newly elected committee members shall serve their term until the end of the academic year. Should there be any vacancies arising from the by-election, they shall be filled according to the voting results of the by-election.
第5條 教授、副教授於休假、進修、借調、或停聘之學年度均無被選舉權。
Article 5		Professors and associate professors shall not have the right to be elected during years when they are on leave, undergoing continuing education, transferring, or suspended. 
第6條 院教評會委員之選舉，應於學期停課前辦理完成；委員選出後，應由院長召集第一次會議，由委員互推教授一人擔任召集人並為主席；惟院長不得擔任召集人；選舉結果均應函送人事室備查。
Article 6		The election of College FEC members shall be completed before the end of a semester. Once the members are elected, the Dean shall call for the first College FEC meeting, and the committee members shall nominate among themselves one professor to serve as the Convener and Chair of the meeting. The Dean shall not serve as the Convener. The election results shall be submitted to the Office of Personnel for future reference. 
第7條 院教評會委員經選出後，如無正當理由連續兩次以上未出席院教評會會議，或經相關單位證實有嚴重之品德瑕疵，經原選舉人二分之一以上連署檢舉，並經原選舉人三分之二以上之投票通過，應予解職，其缺額並應依本辦法規定遞補。
Article 7		If an elected College FEC member is absent from more than two consecutive FEC meetings without proper reason, or is determined by the relevant authorities to have serious ethical flaws, a recall vote shall be held when more than half of the original voters have launched a recall petition; the recall must be approved by two-thirds of the original voters. The resultant vacancy shall be filled in accordance with these Regulations.
第8條 院教評會應有全體委員三分之二以上之出席，始能開會，並有出席委員過半數以上之同意，始能決議。
Article 8		A College FEC meeting shall convene when two-thirds or more of the committee members are in attendance, and a resolution shall be passed only when agreed upon by more than half of the committee members in attendance.
第9條 院教評會應依院務會議所通過之聘任暨升等評審辦法，及其他相關法令之規定進行審議本辦法第二條之事項；如涉及學術成就部份，對專家審查意見，除能提出具有專業學術依據之具體理由，動搖該專業審查之可信度與正確性，否則應尊重專業審查之判斷。
另如委員中包含非相關學門之委員，於審議時，除就名額、年資、教學成果等因素予以斟酌外，不得對當事人之專業學術能力予以多數決作成決定。
Article 9		Matters specified in Article 2 of these Regulations shall be reviewed by the College FEC in accordance with the Regulations Governing the Evaluation of Faculty Appointment and Promotion as approved by the College Affairs Meeting, as well as the provisions of other regulations. Expert opinion on matters involving the academic achievements of faculty members shall be respected unless the faculty member involved is able to provide concrete proofs of their professional academic achievements that counter the credibility and accuracy of the expert review. During deliberation, FEC members with no background in the relevant academic domain shall not follow the majority rule when making their decision about the professional academic capabilities of the faculty member involved, and should carefully consider that faculty member’s job position quota, tenure, and teaching outcomes.
第10條 本辦法應經院務會議決議提請校級教師評審委員會備查後，陳請校長發布後實施，修正時亦同。
Article 10	These Regulations shall be implemented after approval by the College Affairs Meeting, review by the University FEC, and after announcement by the President of the University. The same shall apply to amendments.
